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Protokoll årsmöte Wäddö Båtklubb 2023-04-28 
Plats: Restaurang Ankaret, Älmsta 
Närvarande: 17 personer 
 
 

1. Föreningens ordförande Ewy Svanström hälsade alla välkomna och 
förklarade årsmötet öppnat. 
 

2. Årsmötet fastställde röstlängden, varav 13 röstberättigade. Bilaga 1. 
 

3. Årsmötets stadgeenliga utlysande godkändes. 
 

4. Årsmötet godkände dagordningen. 
 

5. Till årsmötets ordförande valdes Ewy Svanström och till sekreterare  
Ulla Reutergårdh. 

 
6. Till protokolljusterare valdes Ingvar Söderman och Tomas Ulfvin. 

 
7. Årsredovisningen med verksamhetsberättelsen presenterades. Resultatet för 

2022 uppgick till 71.642 kr. Årsmötet godkände den ekonomiska 
rapporteringen och fastställde resultat- och balansräkningen för 2022.  
Bilaga 2. Årsredovisning. 
 

8. Revisionsberättelsen presenterades av Göran Bengtsson. 
Revisorerna har godkänt båtklubbens räkenskaper samt rekommenderar 
styrelsen ansvarsfrihet för år 2022. Bilaga 3. 
 

9. Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2022. 
 

10. Budget för 2023 presenterades (siffermässigt i paritet med budget 2022) och 
årsmötet fastställde den, Bilaga 5.  
Oförändrade medlemsavgifter för 2023. Båtklubbsmedlem 600 kr, 
stödmedlem 150 kr. bryggplatser 1800 kr, 2300 kr och 2800 kr samt 
årsplatser 1000 kr. 
 

11. Inga motioner hade inlämnats inför detta årsmöte	
	

12. Årsmötets val av Wäddö Båtklubbs styrelse: 
Ewy Svanström omvaldes till ordförande på 1 år. 
 
Omval på 2 år, ledamöter: 
Ola Lundqvist 
Ulla Reutergårdh 
Ingvar Söderman 
 
1 år kvar av mandattid, ledamöter: 
Peter Linusson  
Tomas Ulfvin 
Lennart Ferngren 
Nyval av suppleant, 1 år 
Tom Bjerkendahl 
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13. Till revisorer omvaldes Göran Bengtsson samt 
Christer Svanström. 
 

14. Valberedning. 
Styrelsen fungerar tills vidare som valberedning. 
 

15. Övriga frågor 
Styrelsen informerade om att möte ägde rum i juni 2022 med familjen Bernt-
Ove Gunnarsson angående möjlighet till förlängning av arrendet som går ut 
2028. En skrivelse skickades i februari till familjen med klubbens tankar och 
avsikter om framtiden med båtklubben samt förslag att frågan kan diskuteras 
på ett möte snart. Ewy fick i uppdrag att snarast initiera en kontakt med 
familjen om detta.  
 
En motion från årsmötet 2022 angående öppning av vägbommen vid utfart  
från Karlsviken. Bommen är nu programmerad att öppnas vi mobiltelefon 
även vid utfart. 
 
Ola Lundqvist och Tom Bjerkendahl tar hjälp att förankra stocken vid rampen 
på ett hållbart sätt. 
 
En fråga/önskemål om att införa båtvakt vid Karlsviken kom upp på förra årets 
årsstämma. Styrelsen beslutade att låta den frågan vara vilande tills vidare.  
 
En fråga ställdes till de närvarande om intresse för någn form av utflykt/träff 
vid Karlsviken. Intresset lutar åt det senare tentativt mitten augusti. 
 

16. Ordförande Ewy Svanström tackade och förklarade mötet avslutat.  
Efteråt bjöds det på pizzasnibbar, dryck och kaffe.  
 
 
 
 

 
-------------------------------------------  ------------------------------------------- 
Ordförande Ewy Svanström  Sekreterare Ulla Reutergårdh 
 
 
 
 
-------------------------------------------  ------------------------------------------- 
 
Justeras:     Justeras:  
Ingvar Söderman   Tomas Ulfvin 


